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Hei 
 
 
Jeg ber innstendig om å la parken i sør bevares nå og for all fremtid. 
Min sønn og mange unger har vokst opp her og hatt området som sin arena gjennom hele oppveksten, det samme 
har alle studentene, hundeeiere, tilreisende, naboer og beboere generelt, det er nærheten til grønne lunger 
sammen med nærheten til byen vår som gjør dette område unikt for byen og dens befolkning. 
 
Det at parkeringsplassen på "hestehagen" skal bygges igjen er trist. For meg er det helt uforståelig at noen så mye 
som tenker på og finner argumenter for å bygge på grønt ‐ arealer i det hele tatt. Det at byen fortettes og at Campus 
breier seg ut kan jeg forstå til en viss grad, men forstår ikke at planene om bygging i deler av parken kunne ha 
kommet så langt.  
 
Jeg synes at det er forferdelig trist da dette er en perle. Byen og samfunnet er i stor endring. Nidarø blir rassert med 
storhall, Rema 1000 med handelshøyskolen er en stor kloss, enda en kloss skal det bli rett over gata. Bomiljøet her 
har endret preg de siste 10 årene. Men enda er det familier som trives i området og er glad for at parken fortsatt 
lever. Aktiviteter som ski, aking, turer, ballspill, friområder der folk kan puste, leve sammen, sole seg, der gresset 
kan gro i fred i ly av elgeseter og byen må bevares. Dersom dere ikke bruker denne stemmen vil deler av område bli 
rassert for all fremtid. Thomas Angell i sin tid eide område på Nidarø og testamenterete dette til rekreasjon for 
byens befolkning. Altså var han fremsynt og så allmennyttige formål som verdigfulle. Denne tankegangen har i flere 
tiår druknet i støvet av profitt og kortsiktige løsninger. De godene som vi hadde for få år siden har mange forsvunnet 
og jeg kjenner ikke et eneste menneske som er for bygging i parkens sørside.  
 
Det er få byer i Europa som har så få grøntarealer som Trondheim. Norge er rikt på natur som må forvaltes med 
omhu, byens sentrum kan enda fortettes noe men LA HELE PARKEN STÅ,DA DETTE FATALE FORSLAGET ER 
IRREVERSIBELT!!! Det kommer aldri noen i fremtiden og takker for gjenbygging av friområdene i denne byen her. 
Dette forslaget burde aldri ha kommet på et forhandlingsbord, årsaken til at det ligger der handler om lettvindte 
løsninger, det finnes mange bedre alternativer som er mer naturlig for byen og miljøet. 
 
Med vennlig hilsen 
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